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W odpowiedzi na interpelacjq miqdzysesyjnq dotyczQcq urzqdzenia i zagospodarowania
kqpieliska zlokalizowanego nad jeziorem tuba informujq, ie przed sezonem kqpielowym w roku 2025
przeprowadzimy analizq koszt6w, kt6re dadzq obraz i poka2q moiliwoSci utworzenia kolejnego miejsca
rekreacji dla mieszkafc6w miasta, powiatu i odwiedzajqcych nas go5ci. Dodatkowo przystEpimy do
przeprowadzenia konsultacji spolecznych wir6d wloctawian, kt6rzy wypowiedzq siq i sami podejmq
decyzjq w kwestii ewentualnej zmiany lokalizacji kqpieliska. Po przeprowadzonym audycie koszt6w
i analizie wynik6w dialogu obywatelskiego, bedziemy podejmowai konkretne decyzjq co do kierunk6w
rozwoju miejskiego wykazu kqpielisk.


